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Pan

Marcin Hencz

Radny

Rady Miejskiej w Łodzi

Szanowny Panie Radny,

odpowiadając na interpelację, złożoną w dniu 9 stycznia 2025 r., dotyczącą 

zmiany dostawcy ekranów informacji pasażerskiej, w odniesieniu do wyświetlaczy 

wkomponowanych w wiatę, informuję, że takie rozwiązanie jest uwzględniane przy 

inwestycjach i zostanie wdrożone np. w czasie trwającego już remontu 

ul. Szczecińskiej.

W kwestii tablic informacji pasażerskiej w formie wyświetlaczy, zapewniam, 

że proponowane rozwiązanie zostanie przeanalizowane pod kątem kosztów oraz 

użyteczności dla pasażerów, z uwzględnieniem następujących aspektów:

 kosztu systemu do zarządzania treścią tablic,

 kosztów serwisu (zwłaszcza w przypadku awarii panelu – ekran LCD 

kontra raster diod LED),

 opłacalności w stosunku do pozostałych rozwiązań na rynku, 

np. wyświetlaczy e-papierowych czy tablic producentów korzystających 

z innych źródeł danych niż system R&G MUNICOM.

Z wyrazami szacunku

Tomasz PIOTROWSKI




